
PROTOKÓŁ Nr 6/19 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 22 października 2019 roku 
 

W dniu 22 października 2019 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Wiżajny w Urzędzie Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Adam Dembowski -  Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jarosław Adam Mikielski -  Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Jan Krzykwa – Członek Komisji Rewizyjnej 

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 1). 

 

1. Pan Bogdan Duś – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

2. Pan Damian Dębowski – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

3. Pani Joanna Stankiewicz - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

4. Pan Stanisław Dąbrowski - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

5. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Sławomir Przekop – Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Szyszkowski - Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów  

i Infrastruktury 

3. Pan Piotr Stasiński - Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

4. Pan Piotr Krzysztof Andruszkiewicz – Członek Komisji Budżetu, Finansów 

 i Infrastruktury 

5. Pan Walenty Wałejko – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

6. Pan Tomasz Zamojski – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

7.  

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - Wójt Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska - Sekretarz Gminy 

3. Pani Teresa Klejmont – Skarbnik Gminy 

4. Pani Krystyna Lutkiewicz – Inspektor w Urzędzie Gminy 

5. Pani Joanna Sosnowska – Inspektor w Urzędzie Gminy 

6. Pani Ewelina Buczyńska - Referent w Urzędzie Gminy 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
00 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie porządku 

obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia: 
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1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum w Wiżajnach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania  

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 23 sierpnia 2019 r.  

w sprawie wprowadzenia w życie Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów. 
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2020 rok. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania i 

rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Wiżajny lub jej jednostkom podległym. 

10. Przedstawienie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wiżajny  

i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie. 

11. Ustalenie stawki podatku rolnego i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie. 

12. Ustalenie wysokości stawek podatku od nieruchomości i zaopiniowanie projektu uchwały  

w tej sprawie. 

13. Ustalenie stawki podatku leśnego. 

14. Sprawa opłaty targowej, miejscowej i od posiadania psów. 

15. Ustalenie podatku od środków transportowych i zaopiniowanie projektu uchwały w tej 

sprawie. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok. 

17. Sprawy bieżące. 

18. Wolne wnioski.  

19. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy są uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Z braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem przedstawionego 

porządku obrad. Za oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek został przyjęty. 

 

Do p-ktu 3 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. Za 

przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia połączonych Komisji oddano 15 głosów, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Do p-ktu 4 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum w Wiżajnach.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  



 3 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

Do p-ktu 5 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli.  

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że w znowelizowanej Karcie 

Nauczyciela podwyższono dodatek funkcyjny z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy 

– minimum 300 zł. Ponadto podwyższono kwotę dodatku dla opiekuna stażu – 50 zł oraz 

zwiększono górną stawkę dodatku funkcyjnego dla dyrektora szkoły do 1500 zł. W dodatku za 

trudne i uciążliwe warunki pracy wprowadzono dodatkową stawkę miesięczną za nauczanie 

indywidualne w kwocie 150 zł.  W regulaminie zostały określone warunki oraz kryteria 

przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród. Pozostałe zmiany regulaminu mają 

charakter porządkowy.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 5). 

 

Do p-ktu 6 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że jednym z zaleceń 

pokontrolnych Regionalnej Izby Obrachunkowej jest przedłożenie Radzie Gminy projektu w/w 

uchwały ze wskazaniem na obowiązek jej podjęcia. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – jak podejmiemy uchwałę to Wójt nie będzie 

musiał mieć zdania Radnych w sprzedażach. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – zawsze liczyłem się z waszym zdaniem 

i dlatego w każdym przypadku sprzedaży była podejmowana uchwała. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – skoro kompetencje Radnych są coraz mniejsze to 

po co jest Rada. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – zalecenie RIO spełnimy nawet nie 

podejmując tej uchwały. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 0 głosów, 15 głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały nie został przyjęty.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 6). 

 

Do p-ktu 7 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 23 sierpnia 2019 r.  

w sprawie wprowadzenia w życie Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów. 
 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że wpłynęła petycja złożona 

przez osobę fizyczną w sprawie wprowadzenia w życie w Urzędzie Gminy Wiżajny „Polityki 

Zarządzania Konfliktem Interesów”. Odpowiedź na petycję należy złożyć w ciągu 3 miesięcy. 

Po konsultacjach z Radcą Prawnym nie uwzględnia się petycji ze względu na brak podstaw 

prawnych do realizacji zawartych w niej wniosków. 
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 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.   

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

Do p-ktu 8 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że jest to program, który 

określa ogólne cele, zasady oraz formy współpracy Gminy Wiżajny z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w ustawie o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.   

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 8). 

 

Do p-ktu 9 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Wiżajny lub jej 

jednostkom podległym. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że jednym z zaleceń 

pokontrolnych Regionalnej Izby Obrachunkowej jest przedłożenie Radzie Gminy projektu 

uchwały zmieniającej w/w uchwałę poprzez objęcie jej treścią instytucji kultury. W związku  

z tym treść § 4 została uzupełniona o instytucje kultury.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.   

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 9). 

 

Do p-ktu 10 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Przedstawienie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wiżajny i zaopiniowanie projektu 

uchwały w tej sprawie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że firma Eko wystąpiła  

z pismem informującym, że w przypadku utrzymania ilości odpadów z 2018 r. opłata do końca 

bieżącego roku wzrośnie o około 10200 zł (3400 zł miesięcznie). Dodatkowo po nowym roku 

będzie obowiązywało 6 nowych frakcji odpadów komunalnych. Do końca roku trzeba ogłosić 

przetarg i zobaczymy ile firm się zgłosi. Trzeba liczyć się z tym, że cena odbioru odpadów 

wzrośnie. W związku z tym musi być podjęta nowa uchwała w tej sprawie. W celu 

zaopiniowania projekt Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wiżajny 

został wysłany do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Suwałkach. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.   
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Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 10). 

 

Do p-ktu 11 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Ustalenie 

stawki podatku rolnego i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że cena skupu żyta 

wg. Komunikatu Prezesa GUS z dnia 18.10.2019 r. w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 

11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2020 wynosi 

54,36 zł za 1 dt.  W związku z powyższym podatek rolny z 1 ha przel. Stanowi 146,15 zł. 

Dodała, że przy pozostawieniu w/w stawki podatek rolny z 1 ha przel. będzie wyższy o 10,25 zł 

w stosunku do roku ubiegłego. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

 kto jest za tym, aby pozostawić maksymalną stawkę ogłoszoną przez GUS bez zmian  

i nie podejmować uchwały w sprawie podatku rolnego. Za pozostawieniem stawki GUS i nie 

podejmowaniem uchwały oddano  12 głosów,  2 głosy przeciw i 1głos się wstrzymał.  

 Radni głosowali w następujący sposób: 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „przeciw” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „przeciw” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „wstrzymał się” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

Przewodniczący stwierdził, że w 2020 roku w sprawie podatku rolnego będzie 

obowiązywała maksymalna stawka podana przez GUS. 

 Zaopiniowana stawka podatku rolnego w załączeniu (załącznik nr 11). 

Do p-ktu 12 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Ustalenie 

wysokości stawek podatku od nieruchomości i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz przedstawiła stawki podatku od 

nieruchomości obowiązujące w tym roku i maksymalne stawki, które mogą obowiązywać  

w  roku 2020 r.  

 Członkowie Komisji po analizie poszczególnych stawek zaproponowali stawki podatku 

od nieruchomości, wykaz zaproponowanych stawek w załączeniu (załącznik nr 11). 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zapytał członków komisji o 

to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały. Radni 

głosowali w następujący sposób: 
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1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „przeciw” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

Za pozytywną opinią oddano 14 głosów, 1 głos przeciw, głosów wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 12). 

 

Do p-ktu 13 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Ustalenie 

stawki podatku leśnego. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że odgórnie 

przedstawiona stawka wynosi maksymalnie 42,7328 zł za 1 ha fizyczny. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

 kto jest za tym, aby pozostawić górną ogłoszoną stawkę bez zmian i nie podejmować uchwały w 

sprawie podatku leśnego. Wszyscy Radni byli za pozostawieniem górnej stawki i nie 

podejmowaniem nowej uchwały. Przewodniczący stwierdził, że w 2020 roku w sprawie podatku 

leśnego będzie obowiązywała górna stawka. Zaopiniowana stawka podatku rolnego w załączeniu 

(załącznik nr 11). 

 

Do p-ktu 14 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawa opłaty 

targowej, miejscowej i od posiadania psów. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że opłata targowa 

obecnie obowiązuje w wysokości 15 zł. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on uważa,  

że nie powinno się zmieniać tej stawki. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za tym, aby pozostawić stawkę opłaty targowej na dotychczasowym poziomie  

i nie podejmować nowej uchwały w tej sprawie. Wszyscy Radni byli za pozostawieniem stawki i 

nie podejmowaniem nowej uchwały. Przewodniczący stwierdził, że w 2020 roku w sprawie 

opłaty targowej będzie obowiązywała dotychczasowa uchwała z 2015 r. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że nadal 

obowiązuje stara uchwała o opłacie miejscowej.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

 kto jest za tym, aby pozostawić dotychczasową uchwałę. Wszyscy członkowie komisji byli za 

pozostawieniem obowiązującej uchwały i nie podejmowaniem nowej. Przewodniczący 
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stwierdził, że w 2020 roku w sprawie opłaty miejscowej będzie obowiązywała dotychczasowa 

uchwała. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że zostaje jeszcze 

sprawa opłaty od posiadania psów. Dodała, że Rada Gminy może podjąć taką uchwałę, ale nie 

musi i obecnie nie ma takiej uchwały. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

kto jest za tym, aby nie podejmować uchwał w sprawie opłaty od posiadania psów.  

Wszyscy członkowie komisji głosowali za niepodejmowaniem uchwały. Przewodniczący 

stwierdził, że w 2020 roku podobnie jak w tym roku, opłaty od posiadania psa nie będzie. 

 

Do p-ktu 15 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Ustalenie 

podatku od środków transportowych i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Joanna Sosnowska przedstawiła stawki obowiązujące 

w tym roku podatkowym i maksymalne możliwe wartości do ustalenia na rok 2020.  

 Członkowie Komisji po analizie poszczególnych stawek zaproponowali stawki 

transportowe. Wykaz zaproponowanych stawek w załączeniu (załącznik nr 13). 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytywał poszczególne zaproponowane 

stawki i przy każdej pytał członków komisji o to, kto jest za jej przyjęciem. Wszyscy członkowie 

komisji zaakceptowali zaproponowane stawki. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał o to, kto jest  

za pozytywną opinią projektu uchwały w tej sprawie. Za pozytywną opinią oddano  

15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził,  

że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 14). 

 

Do p-ktu 16 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła  zmiany budżetu na 2019 rok: 

1.Zwiększono dochody i wydatki w wysokości - 42 716,- zł zwiększenie części oświatowej 

subwencji ogólnej na 2019 rok na wypłaty wynagrodzenia nauczycielom.  

2. Zwiększono dochody z tytułu opłat za wydane zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych  

    w kwocie - 6 542,- zł zwiększając również wydatki w dziale ochrona zdrowia w zakresie  

    przeciwdziałanie alkoholizmowi. 

3. Zwiększono plan dochodów i wydatków w dziale pomoc społeczna w wysokości: 

    - 2 845,- zł zwiększenie dotacji na wypłaty dodatku socjalnego dla pracownika socjalnego,- 

    - 1 400,- zł jest to zwiększenie dotacji na dofinansowanie opłacania składek na ubezpieczenie 

       zdrowotne, 

    - 13 700,- zł zwiększenie dotacji na dofinansowanie wypłat zasiłków stałych, 

    - 1,- zł w  zakresie wypłat dodatków mieszkaniowych. 

4. Zwiększono plan dochodów i wydatków w kwocie - 27 000,- zł zwiększenie dotacji celowej 

na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla  uczniów. 

5. Zwiększono dochody z wpłat podatków i opłat lokalnych oraz odsetek od nieterminowych 

opłat ogółem - 16 072,- zł. 

6. Przeniesiono plan wydatków pomiędzy paragrafami w dziale transport i łączność w wysokości  

    - 40 000,- zł z przeznaczeniem na remont dróg gminnych. 

7. Zwiększono plan wydatków w rozdziale usługi opiekuńcze - 3 990,- zł na wynagrodzenia 

osobowe pracowników oraz - 12 082,- zł na opłaty za osoby przebywające w domu pomocy 

społecznej. 
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 Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 15). 

  

Do p-ktu 17 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował o następujących sprawach: 

- Zakończyła się kontrola z Regionalnej Izby Obrachunkowej, która przekazała zalecenia do 

wykonania. 

- Mieliśmy audyt z Izby Administracji Skarbowej w Białymstoku. Kontrolowano subwencję 

wyrównawczą i oświatową. Kontrola zakończyła się pozytywnie. 

- Został otwarty wyremontowany odcinek drogi powiatowej nr 1127B Wiżajny - Smolniki – 

Sidory oraz droga gminna Okliny - Mauda. 

- Mosty w miejscowości Mauda i Jaczne są w bardzo złym stanie i wymagają naprawy.  

- Mamy sprawę w sądzie w sprawie drogi Okliny – Użmauda. Wycena przez rzeczoznawcę 

wyniosła 46 000 zł,  jednak nie ma jeszcze zakończenia w tej sprawie. Będę się starał jeszcze, 

żeby cena była niższa jednak ten temat należy uregulować. 

- Otrzymaliśmy od Straży Granicznej z Białegostoku bezpłatnie Busa Renault Trafic, który 

będzie służył gminie. 

- Prokuratura Rejonowa w Suwałkach umorzyła śledztwo w sprawie kradzieży autobusu 

szkolnego. Jest to warunek, żeby przystąpić o odszkodowanie. Jak Komenda Miejska Policji  

w Suwałkach zwróci kluczyki od autobusu, to firma ubezpieczeniowa rozpocznie wypłatę 

odszkodowania. 

-  Wystąpiłem do Zakładu Energetycznego o zamieszczenie 4 lamp w miejscowości Mierkinie 

oraz doświetlenie placu przy Szkole Podstawowej w Wiżajnach. 

- Zanieczyszczenie wody- trwa czyszczenie dwóch zbiorników, w których przez okres 9 lat 

zgromadził się osad. Mam nadzieję, że jakość wody się poprawi. 

- Zaistniała sytuacja, że we wniosku na przebudowę oczyszczalni ścieków chcieli nie uwzględnić 

6 przepompowni bo było napisane „remont”, który nie wpisuje się w założenia programu. Po 

przeprowadzonych rozmowach stwierdzono, że będzie to przywieziony z fabryki gotowy 

element i włożony do przepompowni i wtedy zostanie zaliczony do dofinansowania. 

-  W wyniku przeprowadzonych rokowań została sprzedana nieruchomość zabudowana będąca 

własnością Gminy Wiżajny przy ul. Rynek 4. za cenę 66 000,- zł. Cena wywoławcza 38 120,00,-

z ł.  Po dwóch przetargach nieruchomość nie została sprzedana. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – kiedy będzie wystawione do sprzedaży 

mieszkanie  

w bloku. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – wycena jest zrobiona i można 

sprzedawać 

-  Przedstawiam planowane wydatki i inwestycje na 2020 rok (załącznik nr 16). 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – po co kupować busa, jeżeli sprawdza się 

dowożenie przez firmę zewnętrzną, to po co nam nowe koszty. Ja nie mówię, żeby zwalniać 

pracowników którzy są potrzebni do innych prac. Po co inwestować w nowego busa. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – taki bus musi być w gminie, możemy 

zrezygnować z autobusu kiedyś, ale bus jest potrzebny. 
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 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – dostaniemy odszkodowanie to możemy gdzieś 

indziej zainwestować. Przemyślmy czy warto inwestować w autokar. Cały czas patrzymy, żeby 

mieć pieniądze. Jeśli widzimy, że rozwiązanie przynosi nam zyski to trzeba z tego skorzystać. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – planuję w przyszłym roku ruszyć  

z remontem Szkoły Podstawowej. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – może rzeczywiście należałoby zastanowić się czy 

jest realne żeby budować nową szkołę. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – zakładam, że w przyszłym roku robimy 

dokumentację, koncepcję, szukamy funduszy na remont.  Należy wykonać termomodernizację 

szkoły, remont wewnątrz budynku, dobudować stołówkę i kotłownię. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – w każdym przypadku trzeba szukać pieniędzy. 

Wyremontujemy szkołę , ale to w dalszym ciągu będzie stary budynek. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Łanczkowski – pieniędzy jest tyle tylko trzeba ich wziąć. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – zorientujmy się przez ten rok jakie są realne 

szanse na budowę nowej szkoły, czy możemy coś zrobić i mieć nadzieję na nowy budynek, a do 

remontu zawsze możemy wrócić.  

 Radny Gminy Pan Tadeusz Łanczkowski – trzeba tylko chcieć. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko – na razie odpuszczamy pkt. 9 

planowanych wydatków i inwestycji na 2020 rok (załącznik nr 16). 

 Wójt Gminy Stanisław Jacek Pietrukiewicz – ale czy uważacie że trzeba zrobić te 

założone inwestycje  

 Radni – tak, trzeba robić 

 Wójt Gminy Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Mieliśmy przegląd gwarancyjny budynku 

gminy i znaleźliśmy 10 pkt., które trzeba naprawić w ustalonych terminach. 

 

 Do p-ktu 18 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wolne 

wnioski. 

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął 

obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina 12
00

. 

 

Protokołowała:                   Przewodniczący Rady Gminy 

E. Buczyńska 

                                        /-/ Walenty Wałejko 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

          /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

2. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                            /-/ Bogdan Duś 

3. Przewodniczący Komisji  Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

                                       /-/ Sławomir Przekop 


